
  

 

Aan het college van burgemeester en wethouders te Dordrecht 

Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde 

 

Dordrecht, 26 mei 2023 

Betreft: Aandacht voor voetgangers Spuiboulevard 

 

Geacht college, 

Het CDA Dordrecht heeft van meerdere bewoners van de Spuiboulevard zorgen en klachten 
ontvangen over het ontbreken van handhaving op het fietsverbod bij en tussen de terrassen van de 
Spuiboulevard. Het gaat om het gebied tussen Intree Dordrecht (VVV) en Mediamarkt. 

De bewoners van de Spuiboulevard geven aan dat er in korte tijd al meerdere gevaarlijke situaties 
zijn ontstaan omdat fietsers ervoor kiezen om zich al fietsend te verplaatsen over het stukje van de 
Spuiboulevard dat is bestemd voor voetgangers op het wandelpad naast de terrassen. 

De bewoners kunnen bij het uitgaan van de appartementencomplexen niet rustig de stoep oplopen, 
want er is een risico dat ze omver gereden worden door een van de fietsers. Handhavers zijn vrijwel 
altijd in de buurt, maar ze doen niks. Ze staan net om de hoek van de Spuiboulevard, voor het pand 
van MediaMarkt, waar ze automobilisten erop wijzen dat er niet mag worden stilgestaan met de 
auto om binnen een pakketje op te halen. 

Door de restauranthouders is al meerdere malen zonder succes geprobeerd fietsers te wijzen op 
het bord met de tekst ‘fiets aan de hand’. Behalve fietsers gaat het overigens ook om skeeleraars en 
berijders van scooters. 

Diverse bewoners hebben zich al bij de gemeente gemeld. De namen van deze bewoners zijn bij het 
CDA bekend en indien gewenst kan er contact met ze worden opgenomen: 

A. Bewoner A geeft aan dat ze via de site van de gemeente Dordrecht melding heeft gemaakt. Ook 
heeft ze de politie en de handhavers aangesproken over de onveiligheid rondom de 
Spuiboulevard voor voetgangers. Zowel politie als handhavers geven aan er niks aan te kunnen 
doen. 

B. Bewoner B geeft aan dat met het verdwijnen van 2 van de 3 zebrapaden het een stuk onveiliger 
is geworden. Alleen het zebrapad richting Maarten Makelaardij is overgebleven. Het 
wegbrengen van vuilnis is daardoor een stuk onveiliger geworden. Op het wandelpad voor de 
restaurants is ze al drie keer bijna omver gereden door fietsers of door een elektrische scooter. 

C. Bewoner C is een handtekeningenactie gestart nadat haar partner was aangereden. Deze 
bewoner is inmiddels vanwege de onveilige situatie verhuisd. 

D. Bewoner D geeft aan dat het een grote ergernis is voor de bewoners van de Spuiboulevard dat 
fietser niet het iets verderop gelegen fietspad nemen om zicht te verplaatsen. 

 

Het CDA Dordrecht heeft dan ook de volgende vragen: 



1. Is het college het met de bewoners van de Spuiboulevard eens dat er niet gefietst dient te 
worden op het wandelpad bij de terrassen van de Spuiboulevard? Kan het college 
uitleggen hoe het komt dat hierop tot op heden niet gehandhaafd wordt? 

2. Is het college van mening dat onveilige situaties deels voorkomen kunnen worden door in 
te zetten op handhaving bij dit wandelpad? Kan dit worden toegevoegd aan de 
werkzaamheden die handhavers 15 meter verderop verrichten bij de ingang van 
MediaMarkt? Zo nee, waarom niet? 

3. Zijn er nog andere manieren waarop duidelijk gemaakt kan worden aan fietsers dat zij niet 
geacht worden te fietsen op het wandelpad? Hierbij valt te denken aan een lijn van 
andere kleur straatstenen of een bordje ‘verboden te scooteren, fietsen, skeeleren’, etc. 

 

De fractie van het CDA Dordrecht wacht met de nodige belangstelling uw beantwoording af. 

 

Hartelijke groet, 

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose 

CDA Dordrecht 

 

Bijlage 1: wandelpad Spuiboulevard 

 


